

Title (en)

Reeling display unit for sheet and/or ribbon products packaged in reels.

Title (de)

Vorlagewickler für auf Spulen aufgemachte Flächengebilde und/oder Bänder.

Title (fr)

Présentoir dévidoir de produits en feuille et/ou en ruban conditionnés en bobines.

Publication

EP 0020430 A1 19810107 (FR)

Application

EP 79901207 A 19800422

Priority

FR 7828324 A 19780928

Abstract (en)

[origin: WO8000692A1] Reeling display unit for sheet and ribbon product packaged in reel. It is characterized in that at each level, and slightly upstream of the cutting point, it comprises two transverse jaws (6, 13) or (26, 27) located substantially on a same horizontal plane and between which is pinched the product (11 or 12) of which the edge has been first engaged from bottom to top between said jaws. Application to reeling display unit of sheet and ribbon product for use in industry and commerce and particularly for florists.

Abstract (fr)

Presentoir devidoir de produits en feuille et en ruban, conditionnes en bobines. Il est caracterise en ce qu'a chaque niveau, et ce, un peu en amont du point de coupe, il comprend deux mors transversaux (6, 13) ou (26, 27) situes sensiblement dans un meme plan horizontal et entre lesquels est pince le produit (11 ou 12) dont le bord a ete prealablement engage de bas en haut entre lesdits mors. Application aux presentoirs devidoirs de produits en feuillets et en rubans a l'usage des industries et du commerce et notamment des fleuristes.

IPC 1-7

B65H 35/00

IPC 8 full level

B65H 35/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65H 35/0006 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8000692 A1 19800417; BE 879570 A 19800215; EP 0020430 A1 19810107; FR 2437366 A1 19800425; FR 2437366 B1 19820416;
US 4342431 A 19820803

DOCDB simple family (application)

FR 7900083 W 19790928; BE 197770 A 19791022; EP 79901207 A 19800422; FR 7828324 A 19780928; US 19676280 A 19800528